

沙巴州吧巴中学新学生宿舍大楼建筑基金

JILDING FUND OF STUDENT HOSTEL PAPAR MIDDLE SCHOOL 【认捐表格】

DONATION FORM

本人/本公司/本会 认捐马币

R	М					
				RII	NGGIT	SEN

吧巴中学新学生宿舍大楼建筑基金

姓 名	(中)	(英)		
NAME				
通讯地址				
ADDRESS				
电话 (办事处)		手机	传真	
TEL. NO. (O)		H/P	FAX	
付款方法		收据号码		
PAYMENT METHODS		RCPT. NO.		
捐款人签名		捐款日期		
SIGNATURE		DATE		
征求者		日期		
业 小日		DATE		

支票抬头请写: BOARD OF MANAGEMENT PAPAR MIDDLE SCHOOL

PUBLIC BANK A/C NO: 3084601430

吧巴中学筹募新学生宿舍建筑基金

Fund Raising For Student Hostel Papar Middle School 【表扬方法 Methods of commendation】

序号	捐献款额	相片尺寸	表扬方法		
No	Amount	Photo Size	Methods of commendation		
1	RM500,000 或以上	10"x16"(10R)	成为本校永久名誉董事长并以宿舍大楼命名		
	RM500,000 <u>%</u>		To be appointed as the Honorary Chairman of the School Board		
	RIVISOU, OUD OF ABOVE		for life , name will be used for the said building		
2	RM100,000 或以上	8"x10"(8R)	成为本校永久名誉董事长并以宿舍三楼楼层命名		
	RM100,000 9,000		To be appointed as the Honorary Chairman of the School Board		
	RIVITUO,000 OF above		for life , name will be used for the second floor of the said building		
3	RM100,000 或以上	8"x10"(8R)	成为本校永久名誉董事长并以宿舍二楼楼层命名		
	RM100,000 9,000		To be appointed as the Honorary Chairman of the School Board		
	RIVITUU,UUU OI ADOVE		for life , name will be used for the first floor of the said building		
1 /1	RM100,000 或以上	8"x10"(8R)	成为本校永久名誉董事长并以底层食堂命名		
	RM100,000 或以上 RM100,000 or above		To be appointed as the Honorary Chairman of the School Board		
			for life, name will be used for the ground floor of the said building		
h	RM 50,000 或以上 RM 50,000 or above	6"x 8"(6R)	成为本校永久名誉董事长		
			To be appointed as the Honorary Chairman of the School Board		
	RIVI 30,000 OF above		for life		
6	RM 30,000 或以上	6"x 8"(6R)	成为本校名誉董事		
O	RM 30,000 or above		To be appointed as the Honorary Director of the School Board		
7	RM 20,000 或以上	6"x 8"(6R)	以宿舍一间房间命名		
/	RM 20,000 or above		Name will be used for one room		
8	RM 10,000 或以上	5"x 6"(5R)	芳名列入捐款征信录,挂在宿舍大楼内。		
	RM 10,000 或以上 RM 10,000 or above		Name will be inscribed on a bronze board among all donors to be		
	RIVI 10,000 OF above		placed inside the main building		
9	RM 5,000 或以上	4"x 6"(4R)	芳名列入捐款征信录,挂在宿舍大楼内。		
	RM 5,000 g, Z		Name will be inscribed on a bronze board among all donors to be		
	RIVI 5,000 OI above		placed inside the main building		
10	RM 3,000 或以上	3"x 4"(3R)	芳名列入捐款征信录,挂在宿舍大楼内。		
	RM 3,000 9,000 RM 3,000 or above		Name will be inscribed on a bronze board among all donors to be		
	KIVI 3,000 01 ab0VE		placed inside the main building		
11	RM 1,000 或以上	无 Nil	芳名列入捐款征信录,挂在宿舍大楼内。		
	RM 1,000 以及上 RM 1,000 or above		Name will be inscribed on a bronze board among all donors to be		
	KIVI 1,000 OI ADOVE		placed inside the main building		

备注 Remarks:

- (1) 凡捐献实物者,将以市价折合为款项,依照以上方法予以表扬。
 Donation in kind whose value will be converted into Malaysian Ringgit and will be accorded with due honored as stated above.
- (2) 凡以公司商号或社团名誉捐款者,除了照片外,余者均依照以上方法予以表扬。
 Donation from company or society organizations will be accorded with due donor, except the provision of photo, as stated above.
- (3) 以上表扬方法如有未尽善之处,得由本校董事会及建委会修正之。

 These provisions can be attended by the school board and the school building committee.